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Hej!
Jag lämnar er fråga vidare till ordförande Birgitta så kan hon ta era frågor vidare politiskt och till 
socialchef Katarina då det väl också är lite av en organisationsfråga. 
 
Till protokollet har vi kanske inte lyckts få med exakt er önskan om 30/70 procent insatser/förebyggande, 
men nämnden beslutade att de vill i alla fall ha en återkoppling kring fält och stödteamets planer i 
november. 
 
Beslut
Nämnden ser fram emot en återkoppling

• om hur fält- och stödteamets planer kan förverkligas efter pandemiperioden och
• en uppföljning av effekter av pandemiperioden bland barn och unga

vid nämndens möte i november.
 
Nämnden tackar för en intressant information om fält och stödteamets viktiga arbete.
 
Jag bifogar protokollsutdrag så ser ni allt som skrevs om presentationen och nämndens beslut.
 
 
 
Med vänliga hälsningar
Kristina Kamsten
Nämndsekreterare
Kommunkansliet
tel: 0690-25 02 78
mobil: 070-315 45 82
e-post: kristina.kamsten@ange.se
www.ange.se
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Kopia: Fanqvist Stephanie <stephanie.fanqvist@ange.se>
Ämne: En tanke från fältarna
 
Hejsan.
 
Hoppas att du har haft en bra sommar. Jag och Stephanie har pratat lite om den presentation vi gjorde i 
våras på socialnämnden. Vi skulle vilja få en återkoppling på den presentationen som vi höll och delade 
ut till nämnden. Vi skulle vilja veta hur ni diskuterade och tänkte kring den. Vi brinner för vårt 
förebyggande arbete som fältare men vår vardagliga verksamhet består av så mycket mer och då främst 
de insatser som vi blir tilldelade i fält och stödteamet. Så mycket av vårt förebyggande arbete äts upp av 
uppdrag och insatser. I vår presentation så lyfte vi att vårt högsta önskemål är att få arbeta 70% 
förebyggande och 30% med insatser. Innan pandemin så har fördelningen varit omvänd och nu när 
restriktionerna förhoppningsvis förändras så vill vi se en förändring i denna arbetsfördelning och därav 
vår presentation. Vi förstår att det att det inte går att knäppa med fingrarna och att vi får börja jobba så 
direkt men vi vill att det förs en dialog med oss och våra chefer kring vad som är möjligt. Som fältare så 
ligger det förebyggande arbetet närmast hjärtat. Insatser är ju också en form av förebyggande arbete 
men vi känner att vi vill nå ut mer till fler ungdomar. Så vi skulle vilja att ni tar en diskussion kring det vi 
har framfört i vår presentation och återkopplar till oss.
 
Mvh Peter och Stephanie 
 
Med vänliga hälsningar
 

 
Peter Nyhlin
Fältare
Ånge kommun
 
Mobil. 070-6252229 
Mail. Peter.nyhlin@ange.se 
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